
PROTOKÓŁ NR 25/2023 

Z POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ 

z dnia 29 maja 2023 r.  

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – p. Jan Sołtys.  

O godz. 15.35 Przewodniczący komisji powitał zebranych i otworzył posiedzenie. 

Posiedzenie komisji odbyło się w Urzędzie Gminy Wieliszew, pokój nr 110.  

Lista obecności członków komisji, stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Lista obecności osób zaproszonych, stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

Przewodniczący komisji odczytał proponowany porządek posiedzenia. Uwag i zmian nie 

zgłoszono. Poddał nw. porządek posiedzenia pod głosowanie. 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji /z dn. 03.04.2023 r./. 

4. Kontrola w Referacie Podatków w zakresie wydawania decyzji oraz płynności opłat i 

zaległości.  

5. Kontrola w Referacie Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Nieruchomości w zakresie 

opłaty planistycznej i adiacenckiej oraz wydawanych decyzji.  

6. Wypracowanie opinii o wykonaniu budżetu Gminy Wieliszew za 2022 r. i wystąpienia 

do Rady Gminy w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Wieliszew.  

7. Kontrola faktur za miesiące marzec-kwiecień 2023 r.  

8. Sprawy różne.  

9. Zamknięcie posiedzenia.  

W wyniku głosowania proponowany porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie 3 

głosami ZA.  

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji /z dn. 03.04.2023 

r./. 

Przewodniczący komisji poinformował, że protokół został załączony w systemie e-sesja. 

Uwag i zmian nie zgłoszono.  

W wyniku głosowania protokół został przyjęty jednogłośnie 3 głosami ZA. 

Ad. 4. Kontrola w Referacie Podatków w zakresie wydawania decyzji oraz 

płynności opłat i zaległości. 

Kierownik Referatu Podatków – p. Aneta Sejda przedstawiła informację o wydanych 

decyzjach podatkowych za 2022 r. oraz I kwartał 2023 roku.  

Informacja o wydanych decyzjach oraz wpływach do budżetu, stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu.  

Przewodniczący komisji poprosił o informacje czy dłużnikami są te same osoby, które były 

dotychczas czy również są nowe osoby oraz o informację ile miesięcznie wpływa informacji 

ze Starostwa Powiatowego informacji o zmianach w ewidencji.  

Kierownik Referatu Podatków – p. Aneta Sejda w odpowiedzi poinformowała, że z reguły 

dłużnikami są te same osoby, jak również pojawiają się nowi. Odnośnie zmian w ewidencji 

otrzymywanych ze Starostwa, poinformowała, że od stycznia do maja wpłynęło około 

tysiąca zmian.  



Przewodniczący komisji zauważył, że podatnik ma obowiązek złożenia deklaracji od zmiany 

w ciągu 14 dni. Czy w związku z niewypełnieniem obowiązku, urząd wysyła wezwania do 

podatników i czy robi to na bieżąco.  

Pani Aneta Sejda, potwierdziła że wysyłane są wezwania, jednak ze względu na ich ilość 

jak również powstałe zaległości, nie są one wysyłane na bieżąco. Zaległości sięgają roku 

2019.  

Przewodniczący komisji poprosił o informację czy prowadzone są kontrole działalności 

gospodarczych prowadzonych w domu. 

Kierownik Referatu Podatków – p. Aneta Sejda w odpowiedzi poinformowała, że 

prowadzone są takie kontrole, jak również podatnicy sami zgłaszają fakt przeznaczenia 

pomieszczeń pod biuro dla swojej działalności.  

Ad. 5. Kontrola w Referacie Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Nieruchomości 

w zakresie opłaty planistycznej i adiacenckiej oraz wydawanych decyzji. 

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska poinformowała, że Kierownik Referatu 

Gospodarki Przestrzennej, Geodezji i Nieruchomości przebywa na zwolnieniu lekarskim. 

Poinformowała, że w 2022 roku opłata planistyczna i adiacencka wyniosła ok 470 tysięcy.  

Przewodniczący komisji zaproponował, by punkt ten został przedstawiony na kolejnym 

posiedzeniu komisji. Członkowie komisji jednogłośnie przychylili się do propozycji 

Przewodniczącego.  

Ad. 6. Wypracowanie opinii o wykonaniu budżetu Gminy Wieliszew za 2022 r. i 

wystąpienie do Rady Gminy w sprawie udzielenia lub nieudzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Wieliszew. 

Skarbnik Gminy – p. Magdalena Sobczak omówiła wykonanie budżetu Gminy Wieliszew za 

2022 rok. Budżet na 2022 r. uchwalono po stronie dochodów na kwotę 109 257 188 

złotych, natomiast po stronie wydatków na kwotę 130 957 106 złotych.  

Na dzień 31 grudnia 2022 r. plan dochodów gminy wynosił 129 522 979 złotych, wykonany 

w kwocie 128 309 860 złotych, co stanowi 99% planu. Plan wydatków wynosił 146 480 460 

złotych, wykonano w kwocie 142 522 257 złotych co stanowi 97% planu.  

Skarbnik Gminy przedstawiła szczegółowo dochody i wydatki gminy. Jak również 

informację o zadłużeniu gminy, które na dzień 31 grudnia 2022 r. wynosiło 43 396 000 

złotych, które stanowi 33% dochodów ogółem.  

Skarbnik Gminy – p. Magdalena Sobczak podkreśliła, że było to trudny rok dla finansów 

samorządu, ze względu na wojnę w Ukrainie, reforma programu PIT dla młodocianych, 

obniżenie progu podatkowego.  

Członkowie komisji zwrócili uwagę na wysokość wydatków na oświatę, które łącznie 

opiewają na kwotę ok 50 milionów złotych.  

Skarbnik Gminy – p. Magdalena Sobczak podkreśliła, że co miesiąc gmina otrzymuje około 

50 tysięcy złotych na zadania oświatowe związku z uczęszczaniem do szkół dzieci 

uchodźców z Ukrainy.  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska dopowiedziała, że w obiekty sportowe, które 

nie stanowią integralnej części placówki oświatowej nie objęte są preferencyjnymi 

stawkami za energię elektryczną oraz ogrzewanie.  

Więcej uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący komisji odczytał projekt uchwały w sprawie wydania opinii o wykonaniu 

budżetu Gminy Wieliszew za 2022 rok i wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

Wieliszew i poddał ją pod głosowanie. 



W wyniku głosowania komisja podjęła uchwałę jednogłośnie 3 głosy ZA.   

Ad. 7. Kontrola faktur za miesiące marzec-kwiecień 2023 r. 

W związku z rozpoczynającym się posiedzeniem Komisji Rozwoju i Zagospodarowania 

Przestrzennego radny Łukasz Miętek zawnioskował o dokonanie kontroli faktur na kolejnym 

posiedzeniu komisji. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie 3 głosami ZA.  

Ad. 8. Sprawy różne. 

Przewodniczący komisji poprosił o informacje jakich dróg dotyczy zmiana zadania w 

projekcie zmiany uchwały budżetowej na remonty dróg.  

Zastępca Wójta – p. Magdalena Radzikowska wyjaśniła, że w związku z unieważnieniem 

postepowania na remont i budowę dróg, konieczne jest wystąpienie o promesę, co wiążę 

się z koniecznością zmiany zakresu inwestycji. Po przeanalizowaniu zakresu inwestycji 

wyłączona została ulica Brygady Pościgowej, jak również zmienił się zakres czasowy 

realizacji inwestycji.  

Ad. 9. Zamknięcie posiedzenia.  

O godz. 16.35 Przewodniczący komisji podziękował obecnym za udział i zakończył 

posiedzenie. Na tym protokół zakończono i podpisano.  

Protokół sporządziła:     Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Anna Ziółkowska       Jan Sołtys 

 


